Campus Facilities

在澳門特區政府的鼎力支持下,經過行政後勤部門員工的努力,我院的校園面貌有了改善,為師 生員工創造了一個相對美好的教學環境。

新增"理工-新濠博彩及娛樂資訊技術研發中心"辦公室

我院於總部教學樓三樓,為新建立的"理工-新濠博彩及娛樂資訊技術研發中心"增設辦公地點,以配合發展博彩娛樂資訊技術研發和資訊科研集中化的規劃。

開闢學生電單車停車場

為因應學院總部新校舍大樓工程的動工,學院電單車泊位減少對學生造成的不便,我院在總部教 學樓與解放軍駐澳部隊大樓接壤空地之間,建立學生電單車停車場,利用電子系統調控出入。

增加內地學生宿舍

為配合內地學生報考數量與質量的快速增長,我院協調完成"華蘭臺學生宿舍"裝修工程和配套 設置,新增學生宿位84個。

Office for MPI-Melco Gaming and Entertainment Information Technology Research and Development Centre

An office was provided on the third floor of the Main Building at HQ for the newly-established MPI-Melco Gaming and Entertainment Information Technology Research and Development Centre, to facilitate the centre's operation and implement the institute's strategy of centralization of its IT resources.

New Motorcycle Parking Lot for the Students

To cope with the shortage of the student' motorcycle parking lot, the institute has established a new smart-card operated motorcycle parking lot located on the pathway between the MPI Academic Building A and the Garrison Building

New Dormitories for Mainland Students

To cope with the rapid rise in the enrolment of mainland students, MPI completed furnishing of the Hua Lan Tai Building Hostel, increasing by 84 student beds.





Campus Facilities

理工學院場館的利用率大幅度提高

為了更好地向全院教職員工以及社會機構、團體和廣大市民提供服務,我院在規定4個工作日完成場地申請答覆的服務承諾指標達100%,並於2007年4月試行增設於2個工作日發出付款通知書的服務承諾,為用戶提供簡便、快捷的服務。在場地使用率方面,從2007年1月1日至8月31日,我院及院外機構租借使用總部禮堂達136場次;體育館總使用人數達59,965人次,平均每月使用人數7,500人次。借用我院場地舉辦的大型活動主要有: "2007書香文化節"、"第十屆澳門書市嘉年華"、"文武中國"世界散打王第二屆澳門國際傳統武術精英邀請賽及書法、繪畫大匯演,2007年澳穗高等院校學生競技比賽、2007年世界女子排球大獎賽、慶祝世界環境日活動等。

Rise in the Utilization Rate of MPI Facilities

To provide a better service to MPI staff and students as well to the general public, MPI fulfilled its performance pledge of giving a response to requests for facilities rental within 4 working days at a100 percent, and implemented a trial pledge of issuing payment notices within 2 working days, starting from April 2007.

In terms of campus facility utilization rate, the HQ Auditorium was rented by MPI and outside organisations 136 times from Jan 1 to Aug 31 2007; the MPI Multisports Pavilion was used by 59,965 (person-times), with monthly average of 7,500 (person-times). Major events utilizing MPI facilities included: the 2007 Macao Book and Culture Festival, the 10th Macao Book Fair, the 2nd World Traditional Wushu Festival Winner's Invitation Competition, the Painting, Calligraphy Exhibition, the Tertiary Education Sports Competition 2007, the 2007 FIVB World Grand Prix, the 2007 World Environment Day, etc.





完善電子化校園

本學年除不斷更新電腦設施和增加互聯網頻寬外,還推出專為學生而設的"學生資訊網上服務",學生可透過互聯網查詢各種與其相關的資訊例如考試成績、上課及考試時間表、選科確認、繳費狀況查詢等。

我院高度重視資訊安全,配置了"病毒及垃圾郵件過濾系統"、"互聯網安全及網頁內容過濾服務",以確保電子化校園有一個安全的環境。

IT Facilites Enhancements

The institute has been continuously upgrading its computers and increasing Internet Bandwidth at HQ during this academic year. In addition, it launched SIWeb (Student Information Web), which is an integrated enquiry system designed for MPI student enquiries concerning their academic records, as well as providing access to relevant campus information such as class timetables and exam timetables, enrolment confirmation, fee payment history, etc.

The institute also set up an Anti-Virus and Anti-Spam Email Service and Internet Security & Web Content Filtering Service to ensure IT security on the campus.

